

## Material History Bulletin

The *Material History Bulletin* provides a venue for articles and research reports encompassing a range of approaches in interpreting the past through an analysis of Canadians' relationship to their material world. Critical reviews of books, exhibitions, and historic sites, artifact studies and reports on collections encourage the use of material evidence in understanding historical change and continuity.

The *Bulletin* is distributed to 175 universities, research institutes, museums, and libraries, in 30 countries. It is indexed in *America: History and Life*, *Journal of American History*, *Technology and Culture's* Current Bibliography in the History of Technology, and *Annual Bibliography of Ontario History*.

### Subscription Rates

	One-Year 1991	Two-Year 1991-1992*	Three-Year 1991-1993*
Individuals	\$15.00	\$28.00	\$42.00
Institutions	\$25.00	\$47.00	\$70.00
Back Issues	\$ 7.00	\$ 7.00	\$ 7.00

\*Rates valid until August 1, 1991

The *Material History Bulletin* is published twice a year. Cheques or money orders should be made payable to the Receiver General for Canada. Please allow six to eight weeks for back orders. Subscriptions and related correspondence should be addressed to:

Finance Division (MHB)  
National Museum of Science and  
Technology  
P.O. Box 9724, Ottawa Terminal  
Ottawa, Ontario  
K1G 5A3

### Submission of Manuscripts

Manuscripts and endnotes should be double-spaced. Captions for illustrations should be double-spaced and include credits, source, and negative number (if held in a public collection); measurements of objects should be in metric form. Authors are responsible for obtaining permission to reproduce material from copyrighted works.

Correspondence concerning contributions and editorial matters should be addressed as follows:

Managing Editor  
Material History Bulletin  
National Museum of Science and  
Technology  
P.O. Box 9724, Ottawa Terminal  
Ottawa, Ontario  
K1G 5A3

## Bulletin d'histoire de la culture matérielle

Le *Bulletin d'histoire de la culture matérielle* présente des articles et des travaux de recherche qui proposent différentes façons d'aborder l'étude et l'interprétation du passé par l'analyse des rapports unissant les Canadiens et leur monde matériel. Des critiques de livres, d'expositions et de lieux historiques, des études d'objets et des articles sur les grandes collections canadiennes favorisent l'utilisation de témoins matériels dans l'interprétation du changement et de la continuité historiques.

Le *Bulletin* est distribué à 175 universités, instituts de recherche, musées et bibliothèques dans une trentaine de pays. Il est répertorié dans *America: History and Life*, *Journal of American History*, la «Current Bibliography in the History of Technology» publiée dans *Technology and Culture* et dans *Annual Bibliography of Ontario History*.

### Tarifs d'abonnement

	Un an 1991*	Deux ans 1991-1992*	Trois ans 1991-1993*
Particuliers	15 \$	28 \$	42 \$
Établissements	25 \$	47 \$	70 \$
Anciens numéros	7 \$	7 \$	7 \$

\* Tarifs en vigueur jusqu'au 1<sup>er</sup> août 1991.

Le *Bulletin* paraît deux fois l'an. Les chèques ou mandats-poste doivent être à l'ordre du Receveur général du Canada. Il faut compter de six à huit semaines pour la livraison des anciens numéros. Toute correspondance au sujet d'un abonnement doit être envoyée à la

Division des finances (BHCM)  
Musée national des sciences et de la  
technologie  
C.P. 9724, Terminus d'Ottawa  
Ottawa (Ontario)  
K1G 5A3

### Présentation des manuscrits

Les textes et notes doivent être dactylographiés à double interligne, de même que les légendes, accompagnées de la mention de la source et du numéro du négatif (si la photo fait partie d'une collection publique); les dimensions des objets doivent être en mesures S.I. Il incombe aux auteurs d'obtenir l'autorisation voulue pour reproduire des textes tirés d'ouvrages protégés par le droit d'auteur.

Toute correspondance concernant les articles et les questions rédactionnelles doit être adressée ainsi :

Directeur administratif,  
Bulletin d'histoire de la culture matérielle,  
Musée national des sciences et de la  
technologie  
C.P. 9724, Terminus d'Ottawa  
Ottawa (Ontario)  
K1G 5A3